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2. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 8.2.2016  
 
 
Mgr. Begala: 
Blíži sa koniec zimy a objavujú sa nám výtlky na cestách, či hlavnej ceste M. R. Štefánika 
alebo aj u nás na Paričove. Pýtam sa, či sú tieto objavujúce sa výtlky zmapované, alebo či ich 
mapujú zamestnanci a či sa plánuje opraviť.  
 
PhDr. Čižmár: 
Áno, monitoring sa robí. Robí to za technické služby pán Davala, za mestský úrad pracovník 
oddelenia výstavby pán Ing. Bogda. Práve v tomto týždni v závislosti samozrejme od počasia 
má dôjsť k provizórnym úpravám, tých nazvem to, tých najhorších výtlkov, ale oprava ako 
taká, ktorá bude riešením na dlhodobé obdobie bude súčasťou plánovaných opráv do ktorých 
bude mať čo povedať aj zastupiteľstve tým, že schváli rozpočet v tom rozsahu, práve na tieto 
činnosti, aký bude výsledok.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ 
Dňa: 8.2.2016 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


